
Protokól nr 2/20 18

z obrad II Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 28.11.2018r. o godz. 14-tej
w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Koustancin-Jeziorna przy ul. Piaseczyńskiej 77
zwołanej na wniosek Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna w trybie art. 20 ust. 3
ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018r. poz. 994) oraz na
podstawie 4 ust. 3 Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik do Statutu
Gnilny Konstancin-Jeziorna przyjętego uchwałą Nr 141/VI/14/2011 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 13 września 2011r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy
Konstancin-Jeziorna (Dz. Urz. Woj. Mazowieckiego z 2011r. Nr 208, poz. 6258) oraz 2
części obrad II sesji w dniu 5.12.2018r o 2odz. 15-tej.

Ad.I

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska przywitała zebranych i otworzyła obrady II

sesji Rady Miejskiej Konstancui-Jeziorna.

Ad. II

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła kworum na podstawie listy
obecności (lista stanowi załącznik).

Ad. III

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła, że porządek obrad, który radni
otrzymali wraz z materiałami na sesję nie musi być przegłosowany:

I. Otwarcie obrad.

II. Stwierdzenie kworum.

III. Przyjęcie porządku obrad.

IV. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.

V. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie odmowy uzgodnienia projektu

uchwały Sejmiku Województwa Mazowieckiego w sprawie Chojnowskiego

Parku Krajobrazowego.

VI. Zamknięcie obrad.

Radny Włodzimierz Wojdak zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad, po punkcie

IV, punktu: ..wystąpienia mieszkańców.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk, jako wnioskodawca. nie wyraził zgody na zmianę porządku

obrad.
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Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Stoczyński zwrócił się z pytaniami dot. trybu zwołania

sesji, terminu przekazania informacji i materiałów o zwołaniu sesji oraz przedstawienia

wykładni prawnej dlaczego nie można poszerzyć porządku obrad na wniosek radnych?

Radca Prawny Wiesław Urbanowicz udzielił odpowiedzi na ww. pytania.

Radny Bogusław Komosa zgłosił wniosek, aby w porządku obrad umieścić punkt ..wystąpienia

mieszkańców,, dot. tylko i wyłącznie projektu uchwały, który ma być rozpatrywany w dniu

dzisiejszym.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk stwierdził, że podtrzymuje swoją decyzję w sprawie nie

wyrażenia zgody na zmianę porządku obrad. Nie widzi jednak żadnych przeszkód, aby w 1

projektu uchwały toczyła się dyskusja w tej sprawie.

Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Stoczyński zgłosił wniosek formalny o rozszerzenie

porządku obrad i dodanie punktu:” zgłoszenie radnych do poszczególnych Komisji Rady

Miejskiej”.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk stwierdził, że podtrzymuje swoją decyzję i nie wyraża zgody na

rozszerzenie porządku obrad o ww. wniosek.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła, że porządek obrad nie musi być

głosowany.

Ad. IV

Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zgłosili się radni: Agata Wilczek, Krzysztof

Bajkowski i Hubert Meronk.

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji.

W wyniku głosowania: za- 19, przeciw- 1, wstrzymało się -O Rada powołała Komisję Uchwał

i Wniosków w składzie: Agata Wilczek, Krzysztof Bajkowski, Hubert Meronk.

Ad.y

Projekt uchwaJy w sprawie odmowy uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku
Województwa Mazowieckiego w sprawie Choj nowskiego Parku Kraj obrazowego.

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul przedstawiła WW.

projekt uchwały.
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Wiceprzewodniczący Rady Arkadiusz Głowacki zgłosił wniosek, aby w uzasadnieniu po

wyrazach .... . a obrębem geodezyjnym 02-03” wpisać dokładnie, że granica ta przebiega

wzdłuż rowu melioracyjnego, który biegnie od Habdzina do osiedla Grapa z wypisaniem

dokładnie współrzędnych geograficznych tej linii tj. rowu melioracyjnego.

Kierownik Ewa Klimkowska-Sul udzieliła wyjaśnień i stwierdziła. m.in.. że opis jest bardzo

precyzyjny. Stan prawny. który dzisiaj jest czyli przebieg tej granicy jest na tyle jasny, że nie

powinno to budzić wątpliwości Sejmiku o jakiej granicy jest mowa.

Wiceprzewodniczący Rady Arkadiusz Głowacki ponownie zwrócił się o wprowadzenie ww.

zapisów.

Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Stoczyński zwrócił uwagę na fakt, iż radni nie mają

materiału źródłowego tj. brak uchwały Sejmiku Województwa Mazowieckiego w sprawie

Chojnowskiego Parku Krajobrazowego. Zwrócił się z prośbą o dostarczenie radnym ww.

projektu uchwały. Ponadto brak jest podpisu pod uzasadnieniem projektu uchwały, brak daty

sporządzenia uzasadnienia, braku części graficznej, o której mówi uzasadnienie. Pokazana

mapka jest dalece nieprecyzyjna. Brak jest także danych jakie będą konsekwencje jeśli Rada

nie uzgodni tego projektu uchwały a jakie będą konsekwencje jeśli zostanie on uzgodniony.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk stwierdził, że nie widzi żadnych powodów, jeżeli rada

przegłosuje wniosek radnego Arkadiusza Głowackiego, aby zaproponowana treść została

dopisana.

Radna Izabella Wieczorek stwierdziła, że są niejasności, rozumie, że pewne przesłanki są na

pewno słuszne i w to nie wątpi. Natomiast jest bardzo mało czasu żeby podjąć decyzję, co do

której chciałaby mieć 100% pewności i słuszności wyboru najlepszego dla mieszkańców. W

związku z powyższym zgłosiła wniosek o umożliwienie zapoznania się z projektem uchwały i

resztą materiałów na ten temat.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk stwierdził, że sprawa znajduje się w rękach Rady.

Radca Prawny Wiesław Urbanowicz udzielił wyjaśnień dot. terminów podjęcia ww. projektu

uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Stoczyński poparł wniosek radnej Izabelli Wieczorek i

ponowił wniosek o przekazanie radnym projektu uchwały Sejmiku.

3



Burmistrz Kazimierz Jańczuk stwierdził, że jeżeli Rada ma zbyt małą wiedzę. aby podjąć

odpowiednią decyzję nic nie stoi na przeszkodzie, aby Rada podjęła taką decyzję w terminie do

6 grudnia br., ale już na wniosek % składu Rady musi zostać zwołana kolejna sesja poświęcona

tej sprawie.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska ogłosiła przerwę na przygotowanie i

udostępnienie radnym projektu uchwały Sejmiku.

Po przerwie wznowiono obrady.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska o godz. 15.30 stwierdziła. że oglasza przerwę

w obradach II sesji do dnia 5 grudnia br. do godz. 15-tej.

Protokól z 2 części obrad II Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 05.12.2018r.

o godz. 15-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul.

Piaseczyń sklej 77.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska wznowiła obrady II sesji Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna zwołanej na wniosek Burmistrza Gminy Konstancm-Jeziorna w trybie art.

20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018r. poz. 994)

oraz na podstawie 4 ust. 3 Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik do Statutu

Gminy Konstancin-Jeziorna przyjętego uchwałą Nr 141/VI/14/2011 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 13 września 201 ir. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy

Konstancin-Jeziorna (Dz. Urz. Woj. Mazowieckiego z 201 lr. Nr 208, poz. 6258).

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła kworum i poinformowała, że

obrady sesji rozpoczynają się w punkcie nr 5 porządku obrad tj. Rozpatrzenie i podjęcie

uchwały w sprawie odmowy uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa

Mazowieckiego w sprawie Chojnowskiego Parku Krajobrazowego.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk przedstawił ww. projekt uchwały. Przedstawił w jaki sposób

zmieniały się dokumenty dot. Chojnowskiego Parku Krajobrazowego po to by później znaleźć

się w projekcie uchwały Sejmiku Województwa Mazowieckiego, którą przesłał Marszałek

Województwa. Odczytał treść pisma Urzędu Marszałkowskiego. które wpłynęło do Urzędu

Miasta i Gminy w Konstancinie-Jeziornie w dniu 6.11.2018r. Następnie Burmistrz przedstawił

swoje stanowisko w sprawie przebiegu granic. Nie widzi powodu, aby w dniu dzisiejszym

zastanawiać się nad granicami Chojnowskiego Parku Krajobrazowego. Uznaje. że został on

przedstawiony poprawnie i jest dokładnie taki sam jak był w roku 2005. Natomiast projekt
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uchwały, o którym mowa wyraźnie zmienia granice otuliny Chojnowskiego Parku

Krajobrazowego na terenie naszej gminy i nad tym należy się teraz zastanowić. Bumiistrz

dokładnie omówił granice otuliny Chojnowskiego Parku Krajobrazowego obecne i

zaproponowane oraz jak się mają do tego przebiegu granic obowiązujące plany a także w jaki

sposób widzi zagospodarowanie działek będących własnością gminy. Burmistrz poinformował

także o planach i prowadzonych rozmowach dot. pozyskania działki od SGGW. która ma zostać

przeznaczona na Centrum Sportu.

Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Stoczyński zgłosił wniosek formalny, aby dopuścić do

głosu mieszkańców i uzasadnił go.

Wiceprzewodniczący Rady Arkadiusz Głowacki stwierdził, że w ubiegłym tygodniu

Burmistrz wyraził chęć woli na dyskusję mieszkańców, czego nie trzeba głosować. Zwrócił się

z prośbą do Przewodniczącej Rady, że jeżeli będzie dyskusja to. aby Przewodnicząca Rady

udzieliła głosu mieszkańcom.

Burmistrz udzielił odpowiedzi na wniosek radnego Sławomira Stoczyńskiego.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska poinformowała o zapisach dot. udzielania

głosu poza kolejnością w trakcie obrad sesji i wymogów dot. wniosku formalnego. Stwierdziła,

że wniosek zgłoszony. przez radnego Sławomira Stoczyńskiego nie spełnia wymogów wniosku

formalnego.

Radny Andrzej Cieślawski stwierdził. m.in., że obrady trwają drugi dzień, radni mają pełną

wiedzę na temat ww. projektu uchwały. Zgłosił wniosek formalny o głosowanie projektu

uchwały bez dyskusji.

Wywiązała się dyskusja dot. zgłoszonego wniosku formalnego.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska przedstawiła zapisy dat. wniosku formalnego.

W związku z tymi zapisami dopuściła w dyskusji jeden głos „za” ijeden „przeciw” wnioskowi.

Radca Prawny Iwona Czohara udzieliła wyjaśnień dot. zgłoszonego wniosku formalnego i

udzielenia głosu w tej sprawie.

Radny Andrzej Cieślawski stwierdził. że obrady nad tym projektem uchwały trwają drugi dzień.

Radni otrzymali wszystkie dokumenty i dane a także wyczerpujące informacje od Burmistrza.

Każdy wyrobił sobie już zdanie dlatego uważa, że dalsza dyskusja jest zbędna. Teraz należy

już tylko podjąć decyzję.

Radny Włodzimierz Wojdak stwierdził, że jest przeciwny temu wnioskowi. Burmistrz dopiero

w dniu dzisiejszym przedstawił jasno o co chodzi w tej uchwale. Uważa, że powinna odbyć się

dyskusja. w której będą mogli zabrać głos także mieszkańcy. Tak ważna uchwała nie może

zostać podjęta bezdyskusyjnie.
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Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Stoczyński zgłosił wniosek o głosowanie imienne

wniosku zgłoszonego przez radnego Andrzeja Cieślawskiego.

Radca Prawny Iwona Czohara udzieliła wyjaśnień, że po zmianie przepisów ustawy o

samorządzie gminnym wszystkie głosowania są imienne.

Przewodnicząca Rady Ateksandra Kostrzewska zarządziła głosowanie wniosku radnego

Andrzeja Cieślawskiego o zamkniecie dyskusji i przegłosowanie projektu uchwały.

W wyniku głosowania: za-12, przeciw-7. wstrzymało się -1 Rada Miejska przyjęła ww.

wniosek (imienna lista głosowania stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska zarządziła głosowanie projektu uchwały.

W wyniku glosowania: za-17, przeciw-1, wstrzymało się -1 Rada Miejska przyjęła ww.

projekt uchwaly (imienna lista głosowania stanowi załącznik do protokołu).

Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 5/V11112/2018.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska zamknęła obrady II sesji o godz. 15.50

(Szczegóły zawierają nagrania na płytach CD, które stanowią integralną część protokołu).
Protokół sporządziła:
Mariola Pietras

?RZEWO DMCZACA
RADYIJ$IaEJ

Arek Kostrzwska
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LISTA OBECNOŚCI RADNYCH VIII KADENCJI NA

Bajkowski Krzysztof

2. Borowska Ama

3. Cieślawski Aidrzej

4. Dąbrowska Renata

5. Głowacki Arkadiusz

6. Gołębiowski Ignacy

7. Grzegorzewski Adam

8. Komosa Bogusław

9. Konopka A1eda

10. Kostrzewska Aleksandra

11. Merorik Hubert

12. Siudzińska Iwona

13. Stoczyński Sławomir

14. Śliwka Irena

15. Wasilewski Piotr

16. Wieczorek Izabella

yY „Pź

HĆ

\\(

1.

Lp. Nazwisko i imię Podpis:

(

17. Wieczorek Renata e,a2Zi. „wi-e-”_-

18. Wierzbicka Bożena ąj2—----
19. WilczekAgat

20. Wojdak Włodzimierz

21. Zewar Arkadiusz



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie i podjęcie
uchwały w sprawie odmowy uzgodnienia projektu
uchwały Sejmiku Województwa Mazowieckiego w
sprawie Chojnowskiego Parku Krajobrazowego.

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Ignacy
Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Renata
Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz
Zewar

PRZECIW (1)
Sławomir Stoczyński

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Arkadiusz Głowacki

NIEOBECNI (1)
Izabella Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 5 grudnia 2018,0 godz. 15:48

Wyerrwan wyttmle eSesj.p 201S1207 ().8.2:55



Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Wniosek o zamknięcie
dyskusji i przegłosowanie uchwały

za: 12, przeciw: 7, wstrzymało się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
za (12)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Adam Grzegorzewski,
Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Renata
Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz Zewar

przeciw (7)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Bogusław Komosa,
Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka, Włodzimierz Wojdak

wstrzymało się (1)
Alfreda Konopka

NIEOBECNI (1)
Izabella Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 5 grudnia 2018, o godz. 15:47

Wygeneowan w yseme Sesj 20181207 08.30:37



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA(19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam
Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Sławomir Stoczyński, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (1)
Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 28 listopada 2018,0 godz. 14:40



LISIA OECNO.ŚCI RADNYCH VIII KADENCJI NA
tJ SESJI W DNIU..

Lp. Nazwisko i imię

16. 1Wieczorek Izabella

Wilczek Agata

Podpis:

H

I

1. Bajkowski Kzysztof

2. Borowskaa

3. I Cieślawski Afldrzej

4. Dąbrowska Renata

5. Głowacki Arkadiusz

6. Gołębiowski Ignacy

7. Grzegorzewski Adam

8. „Komosa Bogusław

9. Konopka A1eda

1 O. Kostrzewska Aleksandra

11. Merorik Hubert

12. Siudzińska Iwona

13. Stoczyński Sławomir

14. Śliwka Irena

15. Wasilewski Piotr

17. Wieczorek Renata

18. Wierzbicka Bożena

20. Wojdak Włodzimierz

21. Zewar Arkadiusz


